
 
 
PRIOPĆENJE 

s 4. sjednice Školskoga odbora OŠ Brajda,  

održane 12. srpnja 2022. godine s početkom u 10:00 sati 

 
Sjednici su nazočili članovi Školskoga odbora: Martin Miharija, Svjetlana Pantoš, Zvjezdana 

Pupčević, Irena Vukosavljević i Maja Kuvač te ravnateljica škole Adriana Rubignoni-Cecić 

 

Odsutne su bile Petra Karanikić i  Korina Zoretić 

 

Zapisnik je vodila tajnica Jasminka Mataja 

 

Predsjednik Školskoga odbora Martin Miharija otvorio je sjednicu, utvrdio kvorum te  

predložio sljedeći dnevni red: 

 
1. Zaključak o prihvaćanju Zapisnika sa sjednice održane 29. ožujka 2022. godine 

2. Donošenje Izvješća o radu škole u 2021./2022. školskoj godini 

3. Donošenje Polugodišnjeg financijskog izvješća za 1.1. – 30.6.2022. godine 

4. Zahtjev Ugostiteljskog obrta Lovor za povećanje cijene ručka od 1. rujna 2022.g. 

5. Razno  

 
Dnevni red je prihvaćen. 

 

Ad 1. Prihvaćen je zapisnik Školskoga odbora od 29. ožujka 2022. godine 

 

Ad 2. Doneseno je Izvješće o radu škole u 2021./2022. šk. godini. 

 

Ad3. Doneseno je Polugodišnje financijsko izvješće za 1.1.-30.6.2022.godinu 

 

Ad.4. Prihvaćen je zahtjev Ugostiteljskog obrta Lovor za povećanje cijene ručka u produženom 

boravku od 1.9.2022.godine od 18.50 na 21,00 kunu. 

 

Sjednica je završila s radom u 11:30 sati 

 
    KLASA:   003-06/22-02/04 
    URBROJ:  2170-55-07-22-1 

 

 

Zapisnik vodila:      Predsjednik Školskoga odbora: 

Jasminka Mataja, dipl.oec.     Martin Miharija, prof. 

 

 


